

Sr. Rafael Serrano Ruiz

AV La Duana

Sr. Emilio García Solsona

AV Partida Estepar

Sr. Luis López López

AV Mestria

SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sr. Joaquín B. Torres Navarro

NO HI ASSISTEIXEN:

Sra. Carla Gómez Zabalza

Sr. Josan A. Ginés Camahort

Sra. Carmen Eixarch Casanova

Sr. Jorge García Alcalá

Sr. Constantino Muñoz Alarcón.

Sr. Joaquín Górriz Plumed

Ordre del dia

1r - Aprovació, si és procedent, de les actes corresponents a les sessions extraordinàries del Consell Municipal de Districte Sud de data **21 de març de 2016**.

2n - Presa de possessió com a membre del Consell Municipal del Districte Sud del Sr. Vicente Juan Campos Ruiz com a representant d'AV. Sant Pau.

3r - Designar el/la representant de l'Associació de Mares i Pares d'Alumnes per a formar part de la Junta de Districte Sud

4t - Informe de la presidenta

5é - Despatx extraordinari

6é - Precs i preguntes

En la Tinència d'Alcaldia del Districte Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20:00 h. del dia 27 de juny de dos mil setze, sota la presidència de l'Il·lma. Senyora Patricia Puerta Barberá, tinent d'Alcaldia, es reuneixen els senyors i senyores suara esmentats, a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte SUD, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.



Ajuntament de Castelló de la Plana

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r - APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 21 DE MARÇ DE 2016

Com que no hi ha objeccions a l'esberrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 21 de març de 2016, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

2n - PRESA DE POSSESIÓ COM A MEMBRE DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD DEL SR. VICENTE JUAN CAMPOS RUIZ COM A REPRESENTANT DE L'AV SANT PAU.

El Sr. Vicente Juan Campos Ruiz, representant de l'AV Sant Pau, pren possessió d'acord amb la fórmula prevista en l'article 1 del Reial Decret 707/1979, d'1 d'abril, com a part integrant del Consell de la Junta Districte Sud.

3r - DESIGNAR EL/LA REPRESENTANT DE L'ASSOCIACIÓ DE MARES I PARES D'ALUMNES PER A FORMAR PART DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD

Davant de l'absència dels representants de les AMPA, se'ls convocarà en el pròxim Consell per a procedir a designar el/la representant per a formar part de la Junta de Districte Sud.

4t - INFORME DE LA PRESIDENTA

La presidenta vol fer constar que per acord de tot el Consell, els distints informes de respostes dels punts de juntes anteriors es comentaran en la Junta del 27 de juny 2016.

5é- DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de l'ordre del dia.

6.- PRECS I PREGUNTES

AA.VV. PARTIDA ESTEPAR

El Sr. Emilio sol·licita senyal de trànsit de direcció prohibida a l'entrada del barri (c/ Forcar) ja que és molt estreta i seria interessant donar-li una sola direcció. La presidenta li comenta que es demanarà un telèfon de contacte al tècnic perquè passen a revisar-ho conjuntament.

Urgeix la reparació de la tanca del tren, ja que és un perill públic perquè està a punt d'afonar-se.

AV SANT BERNAT

El Sr. Gómez demana una vegada més informació respecte del Pressupostos Participatius i la presidenta li informa que s'estan redactant ja els projectes.

Sol·licita una vegada més data per a reunir-se en pròxima Junta amb el Sr. Rafael Simo.

Li agradaria saber per què la CV18 no és de Castelló, sinó de l'Estat. La Sra. Puerta li comenta que és un tema molt complicat de solucionar, però que el tindrà en compte.

Sol·licita que en la caseta de metall que hi ha al Parc Roselló es pose el terra de formigó per a evitar que entre aigua.

AV SANT JAUME

Sol·licita la neteja de la brossa a l'entrada del barri, seria interessant fer-ho com més prompte millor ja que començaran les festes.

Al carrer Penya Salada és necessari un punt més de llum, ja que abans hi havia quatre fanals i ara només n'hi ha tres.

Informa la presidenta que en la pròxima reunió que han de mantindre els del grup amb ella, aportaran un projecte del grup amb les distintes necessitats en qüestió de senyalització vertical i horitzontal, l'accés a la carretera Almassora pel mig dels horts i el problema amb l'autobús, entre d'altres.

La Sra. Ana Peñalver comenta que seria interessant que tots aquells projectes presentats en els pressupostos participatius que s'han quedat sense execució directa, es tingueren en compte i es presentaren altres anys perquè no es queden en l'oblit.

AV MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

El Sr. Guillamon, informa que ja s'ha realitzat la neteja d'alguns dels solars.

També informa que seria interessant que en la pròxima reunió assistira la Sra. Sara Usó per a veure les subvencions de festes i saber de com haurien de presentar tota la documentació, ja que fins al moment no tenen cap notícia i els grups que ja han realitzat les festes han de pagar les despeses derivades d'aquestes.

Sol·licita millora en la neteja de les places i la neteja. La presidenta li informa que com ja es va dir a partir d'agost s'incrementarà el pressupost de neteja per la qual cosa es podran realitzar més neteges. La Sra. María España comenta que cal valorar en quines zones es necessita més neteja.



Ajuntament de Castelló de la Plana

El Sr. Guillamón considera que en el tema de mobilitat, caldria tindre més en compte el Districte Sud, així com en el tema d'accessibilitat.

Respecte del tema d'ordenances, abans aquests es traslladaven als grups perquè pogueren fer al·legacions. La presidenta li comenta que l'última va ser sobre el tema dels mosquits i es va passar per a les al·legacions, però el Sr. Guillamón comenta que no els arriben les del Ple. La Sra. Puerta comenta que es traslladarà la petició a Participació Ciutadana.

AV TIR DE COLOM

Fa falta podar els arbres que hi ha en Salvador Guinot i Gran Via.

AV SANT PAU

Sol·licita pas de vianants al carrer Toga amb el carrer Sant Alfons i fer el rebaix corresponent.

Al carrer Porta Salada entrant al Grup Santa Teresa, en la part esquerra s'haurien de podar els arbres.

També és necessari fer desratització en el grup per la quantitat de rates que existeixen i de la mateixa manera desinfecció pel tema de la gran quantitat de panderoles que ixen dels albellons.

Reclama una vegada més la barana que està subjecta a les tanques amb una cadena, i la Sra. Puerta li informa que ja es va demanar al seu dia el tema de la caseta del que seria per a la provisió.

AV LA DUANA

El Sr. Serrano sol·licita la neteja del barranc de Fraga.

També li agradaria que en els Pressupostos Participatius de l'av. València al Grup Lourdes el tingueren en compte.

Els fanals de la Gran Via des del Grup fins al Pavelló, haurien de ser reparats.

Demana que en la Serra de Cazorla es replante tota la gespa.

AAV.VV. MESTRIA

El Sr. López pregunta sobre instàncies no contestades.

- 2016ERC35041 19/05/2016 Espill en Félix Breva/Ronda Millars (+SMC91498 del 01/04/2016)
- 2016ERC35042 19/05/2016 Espill en Jorge Juan/República Argentina
- 2016ERC35045 19/05/2016 Pal Jorge Juan.76Gran Via, 5
- 2016ERC35044 19/05/2016 Pal Jorge Juan, 93

- 2016ERC35048 19/05/2016 Pal Félix Breva, 44
La finca a què pertany és relativament nova i possiblement habitada
- 2016ERC35046 19/05/2016 Pal Jacinto Benavente, 7
- 2016ERC35047 19/05/2016 Pal Germans Quintero,15
Casa demolida possiblement per l'Ajuntament
- 2016ERC20634 23/03/2016 Pal Lepant, 33
La finca va ser acabada fa menys d'un any, el propietari ha d'estar localitzable
- 2015ERC14434 27/02/2015 Pal Barrachina, 21
- 2015ERC374 05/01/2015 Pal i quadre elèctric Vázquez Mella, 33
(+ 12114 21/02/2013, 2014ERC49703 05/08/2014, SMC84686 15/10/2015)

Pregunta sobre SMCs no contestats.

- SMC88753 23/01/2016 La plaça Juan Bautista Porcar no apareix a la guia de carrers, tampoc a Google Maps, Apple Maps o cadastre.
- SMC91706 06/04/2016 Reparació rastell Pare Jofre.1921
- SMC89747 17/02/2016 Neteja solar Figueroles, 33
- SMC88752 23/01/2016 Pas de vianants no accessible en República Argentina, 34

Pregunta sobre l'estat de l'estudi de la circulació per al carrer Lepant al seu pas pel CEIP Exèrcit. Tractat en: instància 2016ERC6630 28/01/2016 i Junta de Districte de març, la presidenta li informa que els tècnics estan amb l'estudi, però que en un principi no ho veuen viable.

Li agradaria saber si hi ha obligació de resposta d'instàncies i SMCs i els terminis.

En relació amb la neteja informa del següent:

Els contenidors sense netejar des de fa mesos, aproximadament des de març.

Creuen necessària una major neteja per a la plaça Juan Bautista Porcar.

Sol·liciten novament mesures per a solucionar d'arrel el problema amb els excrements i orins de gos ja que el problema persisteix.

Respecte a allò que s'ha contestat en la Junta de maig sobre neteja de les zones de carpes després de les festes, considera que s'hauria de planificar de manera que la neteja després de festes fóra més ràpida, així com situacions semblants el passat 19/06/2016 en Juan Bautista Porcar, quan es va celebrar unes paelles i a terra segueixen les taques d'oli.

També quant a participació i transparència, sol·liciten que les actes de la Junta siguin públiques ja que les del Consell ho són.

Sol·liciten informació sobre la proposta que van fer perquè els veïns puguin presentar al·legacions a obres (grans i xicotetes) en els barris, ja que estan interessats en el tema i poden aportar idees i solucions.

Quant a seguretat, informen que s'han de prendre mesures per a l'edifici abandonat i desvalisat en Jorge Juan,54, ja que han arrancat portes, quadre comptadors, i altres, per la qual cosa s'hauria tapiar l'entrada.



Ajuntament de Castelló de la Plana

El Sr. López informa que no hi han hagut més problemes amb les colles que s'ajuntaven en la porta del CEIP Exèrcit.

Informa sobre la proliferació de grafitis en el barri, tant en mobiliari urbà com en persianes de comerços particulars, parets, portals, i sol·liciten la seua neteja.

Comunica que hi ha queixes per xavals, adolescents, jugant en la plaça Juan Bautista Porcar amb balons de cuir, inclús a la nit o espentant carros de la compra (metà·lics), la qual cosa provoca conflictes i malestar entre els veïns. Sol·liciten vigilància puntual encara que no la prohibició per a jocs de pilota ja que hi ha xiquets menuts que no causen problemes i realment no hi ha llocs on puguen anar a jugar.

Hi ha una cafeteria que supera sempre l'aforament de taules i cadires, així com els horaris. La presidenta li informa que la policia ja ha passat diverses vegades i fa ronda, encara que pareix que hi ha un tema de tripijoc i ha d'intervindre la Policia Nacional, ja que en aquests temes la Policia Local no té competència. Per aquests motius el Sr. López pregunta si existeix/existirà algun canal de comunicació amb la policia local/de barri per a poder transmetre aquest tipus d'assumptes.

Sol·liciten que a la plaça Juan Bautista Porcar s'instal·len gronxadors i replanten gespa, i la Sra. Puerta informa que és una de les places que ha guanyat en la consulta ciutadana realitzada per a ubicar jocs infantils, per la qual cosa en breu s'hi instal·laran.

El Sr. Juan L. León reclama una vegada més el pas de vianants de l'av. d'Almassora que creua des del Restaurant Redon, a l'antic Valls, ja que els vehicles van a molta velocitat i és un perill creuar els vianants.

I sent les 20:30 de la data indicada en l'encapçalament, sense que hi haja més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària done fe i, perquè conste, alce aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell Municipal de Districte Sud